
INSATSER I DE LOKALA ARBETSGRUPPERNA 
KRING TRYGG OCH SÄKER.
Brå Nacka möte den 10 november.



• Ovanligt lugnt i alla områden, vilket även brottsstatistiken visar.
• Hemmafester ha ökat bland ungdomar över hela Nacka. 

• Smuggelvodkan ”Smirnoff” och användandet av lustgas florerar 
fortfarande i hela kommunen.

• Godis har kommit ut som ska ha syntetisk cannabis i sig. 
• Höstglöd genomförd inom Nacka kommun tillsammans med 

Socialtjänst och Mini-Maria 

• Arbetsplatskontroll på små och stora företag 

Gemensam för alla arbetsgrupper



• Skadegörelse på Saltsjöbanan är en återkommande problematik, fr.a. i 
samband med skolstart och skolslut på Samskolan. 

• Fortsatt gemensamt arbete med EU-migranterna i området

• Fisksätra klassificeras som ett utsatt område 
• Vägbommarna har tyvärr inte haft avsedd effekt. 
• Trygg365 tillsammans med Ungdomsteamet, Stena Fastigheter och

Samordnarna för unga i riskzon har gjort en sammanställning över alla 
barn och ungdomar som är i riskzon i området. Detta innebär att SSPF 
har fått in ett antal nya ungdomar från Fisksätra 

Fisksätra/Saltsjöbaden



Fisksätra/Saltsjöbaden, forts.
• Relativt lugnt i Saltsjöbaden och runt centrum. 

• Lugnt på Båthöjden. Instrumentbräden m.m. i bilar samt 
registreringsskyltarhar blivit stulna. 

Prioriterade insatser utifrån aktuell lägesbild
• Vi behöver någon som kan utföra trygghetsvandring. 

- Åtgärd - Pirkko kontaktar Patrik på Stena Fastigheter kring detta.

• Det är svårt att få fart på nattvandringen i Fisksätra
- Åtgärd - Sharon samordnar detta med Susanne Bohman. 

• Arrangera en skräpplockarpromenad
- Folkets Hus och Stena Fastigheter planerar



Älta
• Dagvandring är på gång. Tre personer finns idag som kan dagvandra och fler 

önskas. 

• Rastverksamheten på fritidsgården går jättebra och den har gjort att det blivit 
lugnare på ICA. 

• Nedre plan i centrum är det väldigt rörigt då med mindre barn åker sparkcykel där 
på kvällar och helger. Det är svårt att få kontakt med barnen. 

• Ett gäng ungdomar uppehåller sig mellan tennishallen och älta IP. De har tagit sig 
in i tennishallen på kvällstid med kod. 



Älta
Prioriterade insatser utifrån aktuell lägesbild
• Ungdomar som uppehåller sig mellan tennishallen och Älta IP.

- Åtgärd. Ungdomsteamet uppmärksammar detta och Marika tar med detta 
som plats till Wall Street Stockholm

• Skateboardramp utanför kyrkan är trasig
- Åtgärd. Marika tar med detta till sin enhet för åtgärd.

• De yngre som florerar i centrum. 
- Åtgärd - Ring ungdomsteamet när de är där.
- Åtgärd – Fredrik Malm/ väktare tar upp problemet med Wallenstam 



Boo
• På 222:an blev en bilist träffad av ett föremål som kastades från 

gångbron. Provisoriska plank har efter händelsen satts upp.  

• På Skarpövägen har det varit en rejäl brand i lägenhet

• Gäng hänger vid uppfarten till Skurubron vid en obemannad 
bensinmack, vilket skapar otrygghet för förbipasserande. Har vid ett 
tillfälle försökt tända på bensinmacken

• För ca nio månader var det stökigt på Björknäs fritidsgård och flera 
ungdomar blev avstängda. Nu har man tagit fram nya riktlinjer och 
välkomnar tillbaka ungdomarna vilket har fungerat bra. 



Boo

• Problem med10-tal ungdomar som är kända i området, bl.a. har två 
kända bröder kommit tillbaka. 

Prioriterade insatser utifrån aktuell lägesbild
o Trygghetsvandring den 25 november
o Alla hjälps åt med rekrytering och innehåll i Folkanklubben



Sicklaön

.
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